

Kenneth Wayne Gillespie *Appellant*

v.

Her Majesty The Queen *Respondent*

INDEXED AS: R. V. GILLESPIE

File No.: 20617.

1988: December 14.

Present: McIntyre, Lamer, Wilson, L'Heureux-Dubé and Sopinka JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR BRITISH COLUMBIA

Criminal law — Sexual assault — Defence of honest but mistaken belief as to consent to sexual intercourse — Failure of trial judge to direct jury to this defence — Appeal dismissed.

APPEAL from a judgment of the British Columbia Court of Appeal dismissing an appeal from conviction by Cashman Co. Ct. J. Appeal dismissed.

Bruce Laughton, for the appellant.

Elizabeth Bennett, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally by

MCINTYRE J.—The appeal is dismissed.

Judgment accordingly.

Solicitors for the appellant: Rankin & Company, Vancouver.

Solicitor for the respondent: The Ministry of the Attorney General of British Columbia, Vancouver.

Kenneth Wayne Gillespie *Appellant*

c.

Sa Majesté La Reine *Intimée*

a RÉPERTORIÉ: R. C. GILLESPIE

Nº du greffe: 20617.

1988: 14 décembre.

b Présents: Les juges McIntyre, Lamer, Wilson, L'Heureux-Dubé et Sopinka.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE LA COLOMBIE-BRITANNIQUE

c Droit criminel — Agression sexuelle — Défense de croyance honnête mais erronée au consentement aux rapports sexuels — Aucune directive du juge du procès relativement à cette défense — Pourvoi rejeté.

d POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique qui a rejeté un appel d'une déclaration de culpabilité prononcée par le juge Cashman de la Cour de comté. Pourvoi rejeté.

e *Bruce Laughton*, pour l'appellant.

Elizabeth Bennett, pour l'intimée.

Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

f LE JUGE MCINTYRE—Le pourvoi est rejeté.

Jugement en conséquence.

g Procureurs de l'appellant: Rankin & Company, Vancouver.

Procureur de l'intimée: Le ministère du Procureur général de la Colombie-Britannique, Vancouver.